
KS BORIS KIDRIČ

Sprejeli bodo statut
Janko Perat predsednik skupščine, ivan
Pezdirc pa bo vodil svet KS
Skupščina krajevne skupnosti Soris Kidrič je na svoji prvi seji

konec junija 1978 podrobno obravnavala srednjeročm program
razvoja krajevne skupnosti v letu 1978 Res je, da je program 2e
delno uresničen, saj je pol leta preteklo, vendar delegaii Želijo
takoj po počitnicah programe dopolniti. Soglasno so nato defegati
izvolili za predsednika skupSčine Janka Perata, dolgofetnega drui-
benopolitičr>ega delavca in pisatelja V svojem nagovoru je nakazal
sfTiernice za delo v novem mandatnem obdobju, ki so jih delegati
po živahni razpravi podprli.

-SkupSirna si bo prizadevaia, da se bo njeno delo uveljavilo med
krajam koi temoljna sestavina neposredne povezanosti Ijudi v kraju
bivanja.

Ob pomoči 0 0 ZK tn kra/evne konference SZDL si bomo priza-
devali za razvoj vseh oblik samouprave krajanov ter njihove samo-
upravne družbene. druStvene m poiitične angaziranosti. S po-
močjo sindikalna organizaci]e pa bomo pirtegnili k sodeiovanju
tudi delovne Ijudi iz delovnih organizacij.

Trudiii se bomo za kar najboljSe sodeiovanje in uspešno vključe-
vanje v napore za razvoj občine, mesta, republike in zveze. torej
širSih družbenih skupnosti, katerih sestavni del smo. Posebno
pozornost bo skupStina posvetila spoštovanju samoupravmh pri-
stojnosti jn pravic samoupravnih teles krajevne skupnosti, dokler
bodo delovala v mejah svojih pooblastil,- so sklemli deiegali.

Nato so se dogovorili, da bodo na prihodnji seji sprejeli statut
krajevneskupnosti Osnutek statuta je že dal) Časa v javni razpravi.
vondar ga je potrebno dopolniti s prlpombami in novimi dotoč-
bsmi Nosli naj bi močan pečat kraja - krajevne skupnosti Boris
Kidrič. Se naprej pa bodo utrjevali in krepili povezanost s pobrate-
nimi krajevnimi skupnostmi: Bons Kidrič iz NiSa, Zamet z Reke in
Loka pri Žusmu na Kozjanskem

Skupšdina je izvolila 15-flanski svet kmjevne skupnosti, porav-
nalni svet in svet potrožnikov. Slednja dva bo potrebno kadrovsko
dopoiniti zaradi obilice nalog. ki |u čaka)o.

Svet krajevne skupnosti se je konstituiral nekaj dni po skupSčini
KS. Za predsednika so izvolitt Ivana Pezdirca, ki je že dolga leta
uspežno in aktivno sodeloval v druzbenopolitičnih orgamzacijah in
krajevni samoupravi Zato je temeljito seznanjen z iivtjenjem in
delotn v krajevni skupnosti, kar je porok za plodno delovanje sveta.

MedtetD ko so iudi delegacije M krajevni skupnostt - 6 združenih
m ena posebna delegacija - le pošteno popnjele za de!o in so v
delegaciji za skupSčino družbenopoNdčne skupnosti ie podrobno
obravnavali problematiko v krajevni skupnosti, so zdaj podana
naiboljša jamsiva za uspešno delo krajevne samouprave v nasled-
njem mandatnem obdobju.

TANJA ČANDER


